
RESUM ASSAMBLEA OBERTA 
COMPROMÍS BONREPÒS I 

MIRAMBELL
 18 DE JULIOL DE 2014

Nombre  d'assistents:  Hem  començat  19  i  hem  acabat 
aproximadament 30 persones perquè s'ha anat sumant gent 
a mesura que avançava l'assemblea.

EDUCACIÓ

- Portes els teus fills/es a l'escola del poble? Si

-  Els  teus fills/es van a l'institut  o la  universitat? Si,  a l'IES de 
Tavernes Blanques.

- Quines altres institucions/associacions creus que eduquen a la  
població? Societat  Musical,  Escola  de  Música  tradicional, 
Macarella, Amics de la Pilota, Coral. També la EPA.

- Què penses que es pot fer des de l'ajuntament per millorar en  
aquest sector? I des de la societat civil?  
Ajuntament: Recolzar escola pública, partida pressupostària per a 
ajudar  alumnes  amb  més  necessitats  i  no  a  tots  per  igual. 
Defensar els interessos de l'escola pública front a la Conselleria 
d'Educació  i  reivindicar  que complisquen les  seues obligacions 
(per exemple l'ampliació que no l'hauria de fer l'ajuntament)
Societat  civil:  Conscienciar  a  la  població  de  la  importància  de 
l'escola  pública  i  que  necessita  una  remodelació  total  i  no 
"parxes".  Fer l'escola més oberta a les associacions del poble per 
fomentar col·laboració i per donar-li un ús fora de les hores de 
classe.

SANITAT

- Ets usuari habitual de l'ambulatori del poble? Si

- Has anat alguna vegada a urgències de Massamagrell? Si

- Què creus que es podria millorar des del nostre poble? Veure 
quin  centre  (Almàssera  i/o  Tavernes  Blanques)  seria  el  més 
adequat  per  allargar  l'horari  d'urgències  nocturnes.  Donar 
informació ala ciutadania per saber quines coses són urgents, on 
s'ha  d'anar  segons  els  símptomes.  Hi  ha  massa  horaris: 
Bonrepòs,  Almàssera,  Massamagrell  (la  gent  no  els  coneix  bé 
però de vegades els  professionals  sanitaris  tampoc),  Bonrepòs 
hauria d'atendre fins a les 17h. Caldria canviar l'estructura: que el 
metge només atenga pacients i no receptes.

- Només és responsabilitat de l'ajuntament? La majoria, sobretot 
donar informació a la població i exigir a Conselleria. La societat 
civil fer-ne un ús responsable.

− Creus  que  la  regidoria  de  sanitat  ha  de  centrar-se 
únicament en guarir persones malaltes? Ha d'informar, no 
tan sols  guarir,  i  ha  de  vetlar  perquè  el  servei  siga  de 
qualitat. S'ha de preocupar de les necessitats del poble. 
Ha  de  promocionar  la  salut  ambiental,  la  sanitat  és 
quelcom  més  ampli  i  cal  previndre:  s'haurien  de  fer 
campanyes  sobre  riscos  mals  hàbits  sexuals, 
alimentació... Caldria millorar horari de pediatria i informar 
a les famílies que sàpien que si  s'apunten al  metge del 
poble tindrem millor servei. El servei de farmàcia ésmolt 
deficient: no hi ha guàrdies i ni tan sols té cartell informatiu 
d'on està la farmàcia de guàrdia més pròxima.



ESPORTS

 - Ets usuari/ària del poliesportiu del poble? Si

- Formes part d'alguna associació esportiva del poble? No

-  Quin  creus  que  ha  de  ser  el  paper  de  l'ajuntament  en  la  
promoció de l'esport? Què es pot millorar? Sobretot tindre unes 
instal·lacions adequades (pistes de tennis en mal estat, rocòdrom 
inservible).   Donar un servei de qualitat  i  una bona atenció als 
usuaris/àries. Mirar d'unificar totes les activitats esportives en un 
lloc  així  com  millorar  l'accessibilitat  al  poliesportiu.  Promoure 
l'espotr al poble (fent xarrades al col·legi per a jóvens i també a 
les diverses associacions, fent més actes esportius (campionats, 
voltes a peu, atletisme etc.). Ajudant a les associacions esportives 
o animant a crear-ne de noves.

- Quin creus que ha de ser el paper de la societat civil en aquest  
sector?  Quin  és  el  grau d'implicació? Com es podria  millorar? 
Participar  en  les  activitats.,  una  vegada  conscienciada  la 
implicació de la gent vindrà a soles.

URBANISME, HORTA I AGRICULTURA

- Creus que aquest tres sectors han d'abordar-se conjuntament? 
Les persones del grup discrepem: algunes que pensem que sí i 
altres que no. El que si que estan d'acord és que són sectors molt 
interrelacionats.

- Consideres que la planificació urbanística del poble és correcta?  
Com es podria millorar? No perquè no hi ha participació ciutadana 
i  és  molt  poc  transparent  (ara  mateix  s'està  tramitant  un  nou 
PGOU i ningú sap res) i , inclús en algunes ocasions, s'ha anat en 
contra dels veïns i  veïnes com en el  cas del Sector1. S'hauria 
d'informar  el  veïnat  amb  total  transparència  i  promoure  la 
participació ciutadana.

-  Eres  consumidor/a  de  productes  locals?  Com creus  que  es  
podria millorar? No perquè els productors ecològics del poble són 
molt  recents  i  les  persones  del  grup  li  comprem  a  altres 
productors ecològics. Es podria fer un mercat de productes locals 
els  dissabtes  (parlar-ho  amb  els  interessats)  amb  beneficis 
econòmics  per  a  les  persones  del  poble  (no  pagar  impostos 
durant un temps). Açò és el que fan a Godella.

- Quina és la teua opinió respecte a l'horta? Com creus que l'ha  
de tractar l'ajuntament? I la ciutadania? Caldria posar-la en valor 
perquè é suna riquesa reconeguda a nivell internacional. També 
posar en valor als llauradors que la treballen. 
Ajuntament:  Reunions  obertes  amb  els  productors  (grans  i 
menuts) per escoltar opinions i propostes. A nivell local i comarcal 
promoure visites culturals i paisagístiques tant per a escolars com 
per a la població en general. Fer unes jornades sobre l'horta. 



Ciutadania: Participar en les jornades de l'horta, organitzar rutes 
culturals  i  paisatgístiques  pels  diferents  pobles.  Coordinar  les 
diverses  associacions  per  oferir  les  rutes patrimonials  de cada 
poble a la resta de pobles d ela comarca.

FESTES

- Participes de les activitats que es festes del poble? Si

- Estàs d'acord amb elles  tal com estan o hi incorporaries algun  
canvi? Podrien millorar.

- Quin és el paper que desenvolupa l'ajuntament? Quin creus que  
hauria de ser? Hauria de promoure una assemblea oberta per 
rebre propostes de canvis.  Caldria introduir  noves temàtiques i 
noves activitats per a totes les edats (Comissió moros i cristians, 
burrets, xaranga ball de disfresses...)

-  Quin  paper  juga  la  societat  civil?  Quin  creus  que  hauria  de  
jugar? Crear una Comissió de festes per tal que no depenga de si 
hi ha o no festers siguen millors o pitjors les festes a més podria 
participar gent de totes les edats. 

CULTURA

- Participes en alguna associació cultural del poble? Assisteixes  
amb regularitat  a les activitats que proposa?
La  major  part  del  grup  participa  en  diverses  associacions  del 
poble.

-  Quina  opinió  et  mereix   l'ajuntament  (entés  com  l'equip  de  
govern) respecte a cultura? 

- Com creus que es podria augmentar la cultura de la població en  
general? Quin paper hi podria jugar la societat civil?
 Per part de l'ajuntament pensem que hauria d'haver una major 
oferta  cultural,  escoltant  les  associacions.  En  aquest  setit 
convindria la creació d'un "Consell de Cultural" on posar en comú 
tots els temes relacionats. Es troben a faltar ajudes als alumnes 
de  l'escola  de  música  o  La  Brama.  L'ajuntaemnt  hauria  de 
presentar una proposta cultural pròpia, recolzant les associacions 
i no només aprofitar-se dels seus esforços. Falta activitat cultural 
al poble a tots els nivells, però é smés significatiu en el cas de la 
joventut. Falta recerca de novetats culturals a tots els nivells: Pla 
de foment de la lectura/Dinamització de la biblioteca. Posar en 
valor el patrimoni cultural del poble. Noves activitats culturals en 
festes, esports.

BENESTAR SOCIAL

-  Eres  usuari/ària  d'algun  servei  que  ofereix  
ajuntament/mancomunitat  en  aquest  sector? Si.  He  sol·licitat 
beques de l'escola. Sabem que hi ha una xica que assiteix a les 
persones majors o malaltes.

- Quin creus que és el rol que juga l'ajuntament en aquest sector?  
Estàs d'acord? No perquè és paternalista i populista, utilitzen les 
necessitats de les persones com excusa per fer-se política barata.

-  Coneixes  alguna  associació  del  poble  que  es  preocupe  per  
aquest  sector? Quina faena realitza? Caritas parroquial,  format 
per  gent  solidària  i  desinteressada.  Benestar  social  remet  a 
Caritas les famílies amb problemes econòmics.

-  Quines  propostes  poden  sorgir  i  desenvolupar-se  des  de  la  
societat civil? Tindre i crear consciència de la igualtat de drets de 
les persones, promoure la participació ciutadana en els casos de 



benestar social i promoure la reunió per fer xarxa i promoure la 
solidaritat entre veïns i veïnes.

JOVENTUT

-  Què  creus  que  és  el  que  més  afecta  a  aquest  sector  de  
població? A la  participació,  la  motivació  i  la  programació  de la 
pròpia vida. L'estil de vida que té la joventut en època de crisi.

- Creus que les propostes de l'equip de govern aborden aquestes  
necessitats? No,  la  programació  no  abarca  totes  les  edats. 
Normalment activitats per a xiquets/es i no per a joves.

-  Quines  propostes  creus  que  hauria  de  portar  endavant  
l'ajuntament? La societat civil  pot tindre un paper protagonista? 
Caldria que es feren assamblees obertes per conéixer què és el 
que vol la gent jove del poble.

OCUPACIÓ 

- Estàs a l'atur? Algun familiar teu ho està? Si

- Com es pot promoure l'ocupació des d'un poble com Bonrepòs i  
Mirambell? Des del servei d'orientació (ADL) s'hauria de treballar 
més per promoure més l'ocupació, considerem que no es fa cap 
campanya concreta. Caldrien tallers de formació especialment per 

a sectors que tenen més difícil la seua inserció laboral (majors de 
45 anys, dones, joves...). 

- Penses que és responsabilitat de l'ajuntament com a institució  
promoure  la  reinserció  laboral? S'hauria  de  prioritzar  més 
col·laboració ajuntament/servef per informar als aturats del poble i 
dissenyar plans específics d'ocupació. Més implicació de l'ADL.

- Creus que hi podria intervindre també la pròpia societat civil? 
Les empreses del poble podrien buscar treballadors/es entre les 
persones aturades del poble.
MOBILITAT

- Utilitzes habitualment el transport públic? Quins? Si. Bus i metro.

- Utilitzes la bicicleta? Si

- Creus que el nostre poble està ben comunicat? Si en quant a 
mitjans de transport cap a València (hem millorat amb el 16) però 
mal si vols anar a Burjassot, Montcada o Godella, amés ara ha 
disminuït la freqüència de metro. Nocturn només fins a Tavernes. 
Necessitem més carril bici.

- Què opines del trànsit rodat per dins del poble? Hauria d'estar 
millor organitzat, itneraris funcionals (amb més lògica). Analitzar 
aparcaments per revisar quins convé canviar de banda i quins no 
segons les places d'aparcament a cada costat.

- Quines iniciatives podria portar a terme l'ajuntament per millorar 
la mobilitat? I la societat civil? Reivindicar millor freqüència metro, 
que el bus nocturn vaja fins a Vinalesa.

- Com es podrien fomentar els desplaçaments a peu o en bicicleta 
per dins del poble? Posant els aparcaments fora del poble, més 



campanyes de conscienciació, més carrils bici, més aparcaments 
per a bicis en espais públics.

DEMOCRÀCIA PARTICIPATIVA  (Per  falta  de  temps  ho  hem 
deixat per a una propera assamblea monotemàtica)

- Què entens per democràcia participativa?

- En què t'implicaries personalment pel que respecta a la política 
municipal?

-  Quins  instruments  creus  que  són  necessaris  per  millorar  la 
participació ciutadana en les decisions polítiques?

-  Tens  propostes  concretes?  Quines  podrien  sorgir  i 
desenvolupar-se des de la ciutadania?


